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Referat fra ”markvandring” i Grundejerforeningen Havnsø Park, d. 3.6.2023 

 

På turen blev besigtiget og kommenteret på flg: 

Vendeplads ved Strandengen 2. Der foretages ikke yderligere 

By – hastighedsskilte i området friklippes 

Hul i asfalt på HPV udbedres 

Generelt mener bestyrelsen ikke, at der er behov for en større asfaltering af HPV for nuværende.  

Højden på randbeplantningerne blev drøftet, og man fandt ikke anledning til at foretage indgreb, 

da man vurderer at de ikke bliver væsentlig højere end de er på nuværende. Denne vurdering 

beror på deres alder, ( +45 år ) 

Beplantningen bag Tjørnemarken og det åbne land blev vurderet, og man fandt at der ikke 

foretages noget før efter 2028, hvor grundejerforeningen får markarealet tilbage 

På Skelbakken ryddes beplantning og andet beskæres således at renovationen kan komme frem 

Grupper af træer på de grønne arealer bliver ikke stynet, da de ikke vurderes at genere væsentligt. 

De bliver måske klippet lidt op i bunden 


